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Het Beerbericht
in een nieuw
jasje
Beste lezers, 

Met veel plezier presenteren wij u het vernieuwde Beerbericht van De Beer
Accountants & Belastingadviseurs. Wij hebben ervoor gekozen om ons
format iets aan te passen. Na zorgvuldige overweging hebben wij besloten
om ons kwartaalblad te transformeren naar een halfjaarlijkse editie. In
plaats van vier keer per jaar, kunt u vanaf nu twee keer per jaar genieten
van een uitgebreidere en meer diepgaande versie van het Beerbericht.

Deze edities zullen bovendien nauw aansluiten op de nieuwe website van
De Beer Accountants & Belastingadviseurs en onze uitingen op de
bekende social media. Deze vernieuwing biedt ons de kans om nog beter
aan te sluiten bij uw behoeften en interesses als ondernemer. Wij willen u
graag de meest recente ontwikkelingen binnen ons vakgebied aanreiken
en praktische adviezen geven om uw onderneming te laten groeien en
bloeien.  

Wij hopen dat u net zo enthousiast bent over het Beerbericht-nieuwe-stijl
als in het verleden. We kijken er naar uit om onze kennis en ervaring met u
te delen en hopen dat het Beerbericht voor u een waardevolle bron van
informatie blijft. 

Veel leesplezier! 
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Bakkerij Floor van Lieshout
valt in de prijzen
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In 2022 bestond Bakkerij Floor van Lieshout maar
liefst 100 jaar. Een bijzonder jubileum dat afgelopen
jaar werd gevierd met een groot feest: Van Lieshout in
Concert. Als hoogtepunt in het jubileumjaar ontving
het bedrijf twee belangrijke erkenningen, namelijk het
predicaat hofleverancier en de BORT-prijs. Floris van
Lieshout, een van de vier zonen die behoort tot de
vierde generatie binnen het familiebedrijf, blikt terug
op het jubileumjaar en de ontvangst van de prijzen.  

Het 100-jarige jubileum werd groots gevierd met een
bijzonder concert in 013, dat werd bezocht door 1500
relaties, familie, vrienden en klanten. Een evenement
waar het Tilburgse familiebedrijf meer dan één jaar naar
toe heeft gewerkt en naar heeft uitgekeken. 

“Van Lieshout in Concert was uitermate bijzonder”,
vertelt Floris. “De avond stond in het teken van samen
hoogtepunten vieren en terugblikken op mooie
momenten. Al was de ontvangst van het predicaat
hofleverancier toch wel echt dé verassing van de avond.” 

Zonder dat familie Van Lieshout op de hoogte was van
deze uitreiking, werd al anderhalf jaar geleden de eerste
voorbereiding getroffen. Floris: “Eén week voor de
uitreiking werd ik gebeld met de verrassende mededeling
dat we het predicaat in ontvangst mochten nemen. Ik
wilde de emotie bij de rest van mijn familie zien, dus hield
ik het tot het laatste moment geheim. Tijdens de
feestavond mochten wij de titel in ontvangst nemen,
uitgereikt door de burgemeester van Tilburg. Het was een
bijzondere ervaring met de nodige emoties. Het predicaat
hofleverancier is een bekroning van het werk dat mijn
vader en moeder de afgelopen 40 jaar hebben verricht.
Het laat zien dat hetgeen wat we doen ook goed is.”  

Naast het predicaat hofleverancier heeft Bakkerij Floor
van Lieshout ook de BORT-prijs gewonnen in 2022. Deze
prijs wordt uitgereikt aan bedrijven in de regio Tilburg die
zich op een bijzondere manier hebben onderscheiden op
het gebied van ondernemerschap, innovatie en
maatschappelijk verantwoord ondernemen. Het was voor
Bakkerij Floor van Lieshout een grote eer om deze prijs te
mogen ontvangen. Floris: "Binnen Bakkerij Floor van
Lieshout zijn we altijd bezig met vernieuwing en
maatschappelijk verantwoord ondernemen. Het is een
grote beloning om daar erkenning voor te krijgen. Om de
BORT-prijs in ontvangst te mogen nemen word je door
collega-ondernemers genomineerd. De nominatie door
collega-ondernemers laat zien dat je als organisatie bent
opgevallen.” 

Interview
Door ShareOn

Meer lezen over het jubileumjaar en de uitreiking
van de BORT-prijs? Bekijk onze website voor het
uitgebreide interview met Floris van Lieshout:
www.debeer.nl

De familie Van Lieshout is trots op het predikaat hofleverancier en de BORT-prijs.



Voorkom onnodige
belastingrente!
Even leek het erop dat de belastingrente in de
vennootschapsbelasting zou worden verhoogd naar
10,5%. Gelukkig is die absurde verhoging op het
laatste moment afgeblazen, maar dat neemt niet weg
dat het nog steeds opletten geblazen is. Voor de
vennootschapsbelasting (BVʼs) blijft namelijk 8%
rente gelden, terwijl voor de inkomstenbelasting
(eenmanszaken, VOFʼs etc.) 4% rente wordt berekend.   
 
U bent belastingrente verschuldigd wanneer na verloop
van zes maanden na het boekjaar een (voorlopige)
aanslag wordt opgelegd naar een te betalen bedrag. Voor
het belastingjaar 2022 betaalt u dus rente vanaf 1 juli 2023
(voor gebroken boekjaren: vanaf zes maanden na afloop

Belastingadviseur
Mr. Sven Verbruggen RB
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van het boekjaar) tot zes weken na dagtekening van de
(voorlopige) aanslag. Om belastingrente te beperken of te
voorkomen kan in voorkomende gevallen worden
verzocht om een voorlopige aanslag of verhoging van de
reeds opgelegde aanslag. Dit verzoek moet dan voor
1 mei 2023 (voor gebroken boekjaren: voor de eerste dag
van de vijfde maand na afloop van het boekjaar) worden
ingediend. 

Waar mogelijk zal De Beer hierbij behulpzaam zijn, maar
we zijn natuurlijk niet in alle gevallen op de hoogte van de
resultaten van het afgelopen jaar. Bespreek het daarom
bij twijfel met uw contactpersoon bij De Beer en bepaal
samen of actie gewenst is. 

Voorkom onnodige belastingrente!



Ontmoetingen met
samenwerkingspartners

In 2022 zijn er verschillende bijeenkomsten
georganiseerd met samenwerkingspartners,
die van groot belang zijn voor de onderlinge
relatie en kennisdeling. Deze bijeenkomsten
zijn  waardevolle gelegenheden om van
elkaar te leren en de banden warm te
houden.

VGD-weekend
De Beer Accountants & Belastingadviseurs was
gastheer voor het VGD-weekend in oktober
2022. Meer dan 50 professionals uit acht
Europese landen kwamen bij elkaar om te
spreken over het thema "How to become and
retain 'Great Place to Work'?". Het programma
omvatte niet alleen interessante inhoudelijke
sessies, maar ook sociale activiteiten, zoals
bierproeven en diners. Dit gaf de aanwezige
professionals de mogelijkheid om elkaar beter
te leren kennen, oude banden aan te halen en
nieuwe relaties op te bouwen. Het was een
geslaagd weekend waarbij veel kennis werd
gedeeld en waarbij de onderlinge
samenwerking verder werd versterkt.

Bijeenkomst met DKT Notarissen
Ook vond de traditionele, jaarlijkse bijeenkomst
met DKT Notarissen plaats. Deze bijeenkomst is
een belangrijk moment om bij te praten, te
netwerken en nieuwe collega's te leren kennen.
Als professionele samenwerkingspartners
hechten we veel waarde aan deze
ontmoetingen. Naast een rondleiding door ons
toonaangevende kantoorgebouw, werden er
heerlijke lekkernijen bereid door kok Harold
Buijnsters geserveerd. Beide partijen kijken
alweer uit naar volgend jaar, waarbij ze hopen
de samenwerking verder te versterken en hun
relatie warm te houden.
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Het was een geslaagd VGD-weekend met meer dan 50 professionals

Genieten van lekkernijen tijdens de bijeenkomst met DKT Notarissen



De Gelukshoeve biedt een thuis voor mensen met dementie, de
mantelzorgers en begeleiders. Dit thuis bieden zij in de vorm van
dagbeleving en woonvoorziening. Door het bieden van een
huiselijke, rustgevende en natuurlijke omgeving in Baarschot,
gemeente Hilvarenbeek, besteden zij échte aandacht aan mensen
met dementie. Het creëren van een thuisgevoel met een echt
democratische, zelfsturende organisatie: dat is waar zij naar
streven. In dit interview spreken we met initiatiefnemers Peter
Spijkers en Judith Teurlings. 

Al vijftien jaar succesvolle collega’s en initiatiefnemers 
Peter Spijkers (drs. ing.) is een ondernemer in hart en nieren. Met een
achtergrond in Technische Bedrijfskunde en Organisatie Wetenschappen
is hij sinds zijn negentiende al bezig met het ondernemerschap.
Inmiddels heeft hij verschillende organisaties onder zijn hoede en is
actief betrokken bij burgerparticipatie trajecten. Peter heeft een
duidelijke visie op het ondernemerschap: hij gelooft in de kracht van
mensen. Judith Teurlings startte de samenwerking met Peter als
kwaliteitsmanager. Zij hielp bij het implementeren van een
kwaliteitssysteem in verschillende organisaties. “Ik ben altijd wel in voor
verandering en een nieuwe uitdaging”, vertelt Judith. “Daarom kunnen
Peter en ik ook zo goed samenwerken. Ik krijg de ruimte om mezelf op
verschillende vlakken te ontwikkelen. Zo heb ik geholpen bij het
opzetten van een re-integratiebureau, ben ik tien jaar actief betrokken
geweest bij de tandartspraktijken en is uiteindelijk het idee voor De
Gelukshoeve geboren.” 

Interview
Door ShareOn
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De Gelukshoeve: een thuis
voor mensen met dementie 

Van een concept naar de uitwerking van De Gelukshoeve 
Het concept ontwikkelen is een eerste stap, maar de uitwerking hiervan
is een tweede. Met de nodige ervaring en het netwerk van Peter en Judith
kwamen ze al een heel eind. De kennis was in huis en aan enthousiasme
geen gebrek. Helaas was het vinden van een geschikte locatie lastiger
dan gedacht. Peter: “Alle betrokkenen zagen het belang van ons
initiatief, maar door alle wetgeving en verschillende regels kregen we
keer op keer geen groen licht. Na tweeënhalf jaar werkt dat toch wel wat
frustrerend.” Gelukkig is na een lange zoektocht dit jaar eindelijk een
passende locatie gevonden. De verbouwing van de zorgboerderij in
Baarschot is in volle gang. Peter: “Uiteindelijk hebben we na een
zoektocht van tweeënhalf jaar gelukkig deze prachtige locatie in
Baarschot gevonden. Natuurlijk hebben we ook hier te maken met wet-
en regelgeving. Uiteindelijk zijn we daar samen met de gemeente goed
uitgekomen, waardoor we nu na drie jaar aan de slag kunnen met onze
locatie en De Gelukshoeve tot uitvoering kunnen brengen.” 

Initiatiefnemers Judith Teurlings en Peter Spijkers 

De verbouwplannen zijn uitgetekend op papier

https://gelukshoeve.nl/
https://gelukshoeve.nl/


Toekomstvisie: investeren in de mensen
Peter en Judith hopen begin deze zomer hun eerste bewoners te
kunnen huisvesten in de verbouwde Gelukshoeve. De locatie wordt
nu al gebruikt om dagelijks de bezoekers van de dagbeleving te
ontvangen. Deze ontvangst gebeurt zeven dagen per week, van
11:00 tot 19:00 uur. Het initiatief heeft na een lange adem zijn
verdiende uitwerking gekregen. Judith: “We ontvangen veel
enthousiaste reacties van mantelzorgers, buurtgenoten en
professionals. In de toekomst willen we zeker kijken wat mogelijk is.
Het moet voor mensen met dementie in ieder geval altijd een thuis
zijn. Een thuis waar we buurtbewoners en de maatschappij actief bij
kunnen betrekken.”  

Zorgen vanuit het belang van de mensen 
Over de organisatiestructuur en de uitwerking van De Gelukshoeve
is goed nagedacht. Peter: “Bij alle stappen die we hebben gezet,
vragen we onszelf steeds af wat het doel daarvan is. Draagt het bij
aan het geluk van mensen of aan een betere zorg? Dan kunnen we
het doorvoeren. Draagt het niet bij aan één van de factoren, dan
moet je het idee over boord gooien. Met deze visie hebben we
uiteindelijk ook ons eigen organogram ontwikkeld. Dit organogram
is opgebouwd uit overlappende cirkels waarin de mensen met
dementie centraal staan. Bij De Gelukshoeve bouwen we aan een
democratische, zelfsturende organisatie zonder management en
directie.”  

Judith: “Bij De Gelukshoeve staan twee mensen centraal in de
organisatie: de bewoners en bezoekers. De bewoners zijn de
mensen met dementie die op onze locatie wonen. De bezoekers zijn
mensen met dementie die dagelijks naar de dagbeleving komen.
Faciliterend aan onze bezoekers en bewoners staan onze
verbinders en coaches. Coaches zijn onze collegaʼs die zich
dagelijks bezighouden met de bezoekers en bewoners. Onze
verbinders zijn collegaʼs die de kwaliteit van zorg, welzijn,
belevingen en activiteiten coördineren. Het belangrijkste van onze
verbinders en coaches is dat zij altijd luisteren naar de behoeften en
belangen van de mensen met dementie, maar ook naar de wensen
van hun naasten. Het belangrijkste bij De Gelukshoeve is dat wij een
gevoel van thuis willen creëren. Bij ons hoeven naasten niet te
bellen als ze op de koffie willen komen. Loop vooral gezellig binnen,
dat is wat wij hen altijd meegeven. Het gaat erom dat de mensen
met dementie centraal staan en dat zij kunnen doen waar ze
gelukkig van worden. ” 

Benieuwd hoe Peter en Judith inspiratie vonden voor De
Gelukshoeve en hoe zij denken over het maatschappelijke
vraagstuk? Lees het volledige interview op onze website:
www.debeer.nl
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Een sfeerimpressie van de prachtige locatie van De Gelukshoeve



Veranderingen vastgoed en
fiscaliteit: alertheid is
geboden
Er verandert veel in de wet- en regelgeving
betreffende vastgoed en fiscaliteit. Wijzigingen die
niet altijd een helder doel voor ogen hebben; er wordt
pleister op pleister geplakt. Wil Vennix en Erik van der
Steen, fiscaal partners bij De Beer Accountants &
Belastingadviseurs, spreken hun zorgen uit over alle
veranderingen: “Er verandert bizar veel. Alertheid is
geboden, want de belangen zijn vaak erg groot.” 

Overdrachtsbelasting naar 10,4% is onredelijk 
Per 1 januari 2023 is de overdrachtsbelasting voor niet-
woningen verhoogd van 8 naar 10,4% (bovenop de
verhoging van 6 naar 8% per 1 januari 2021). Wil steekt
zijn forse kritiek niet onder stoelen of banken: “Voor deze
verhoging bestaat geen enkele onderbouwing of
rechtvaardiging, anders dan dat het veel geld oplevert
voor de schatkist. De overdrachtsbelasting voor
zelfbewoners is verlaagd naar 2%. Starters die woning tot
€ 440.000 kopen genieten zelfs een volledige vrijstelling.
Dat men tegelijkertijd beleggers op de woningmarkt wil
ontmoedigen met een hoger tarief, is een politieke keuze.
Ik vind dat niet terecht en niet verstandig – het aanbod
aan middenhuur komt hiermee flink onder druk te staan –
maar daar zit dan nog een gedachte achter. Maar door die
verhoging ook te laten gelden voor al het overige
vastgoed – zoals winkels, kantoren en fabriekspanden –
komt 70% van de tariefverhoging bij het bedrijfsleven
terecht. Stel u voor dat een wetsvoorstel wordt ingediend
met een forse boete, die niet alleen de beoogde groep
treft, maar voor 70% mensen die er niets mee van doen
hebben. Het land zou terecht te klein zijn. Het is dus pure
bijvangst en daarmee bewust ondeugdelijke wetgeving.”
Wil heeft deze kritiek ook geuit in het vaktijdschrift
Weekblad Fiscaal Recht en dat leidde weer tot een artikel
in het FD. Hij hoopt dat eindelijk in Den Haag gaat
doordringen dat het bedrijfsleven niet onbeperkt als
pinautomaat kan worden gebruikt, en al helemaal niet
met dit soort belastingverhogingen zonder enige
onderbouwing.  

Transformatie van gebouwen
Transformatie van gebouwen is vandaag de dag zeer
populair, mede door de hoge woningnood. Fabrieks- of
kantoorpanden, maar ook bijvoorbeeld kerken, worden
daarbij omgevormd, veelal naar woningen maar soms
ook naar winkels. Daarbij speelt vaak de vraag of een
omvorming wel of niet tot btw-heffing leidt. Erik: “De
transformatie van gebouwen vindt steeds meer plaats. Zo
worden bijvoorbeeld horecapanden omgezet naar andere
bestemmingen, zoals woningen en zorginstellingen.
Ondanks dat transformatie steeds populairder wordt,
wordt het door nieuwe wetgeving niet makkelijker. Er
moet heel nauwkeurig gekeken worden wat valt onder
overdrachtsbelasting en wat valt onder btw. Het typische
is dat in sommige gevallen het ene voordeliger is en in
andere gevallen het andere.” 

Wil noemt een concreet voorbeeld: “Een zeer bekend
voorbeeld van transformatie is de bekende AaBe-fabriek.
Geen klant van ons kantoor, maar de feiten zijn algemeen
bekend omdat rechterlijke uitspraken weliswaar
geanonimiseerd worden gepubliceerd maar dat in dit
geval toch duidelijk is welke voormalige textielfabriek het
betreft. De fiscale vraag in deze procedure was of de
fabriek zodanig ingrijpend was verbouwd dat voor de btw
een nieuw pand was ontstaan. Als dat het geval was, was
een vrijstelling van overdrachtsbelasting van toepassing.
Wel moest dan btw worden berekend, maar die kon door
de koper verrekend worden en deed dus geen pijn.” 
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Interview
Door ShareOn

Het artikel van Wil in het Weekblad Fiscaal Recht
en het FD-artikel daarover leest u op
www.debeer.nl

http://www.debeer.nl/


Wat is er nog mogelijk?
Hoe om te gaan met de tussentijdse wijzigingen in regel-
en wetgeving blijft lastig. Volgens Erik is het de taak van
de fiscalist om te kijken wat er wel mogelijk is: “Bij elke
wetswijziging is het de taak van de fiscalist om hierop in
te spelen en te kijken wat er nog wel mogelijk is. Soms
biedt nieuwe wetgeving ook weer nieuwe kansen. Het is
dan met name belangrijk om in gesprek te blijven met de
ondernemer en veranderingen tijdig te bespreken. Als alle
scenarioʼs op voorhand besproken moeten worden, dan
onderneemt niemand meer. Daarom is het van belang om
op het moment van verandering bij te sturen.”  
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Erik van der Steen en Wil Vennix hebben een duidelijke visie op dit onderwerp

Box 3 en vastgoed  
Ook de invoering van de Overbruggingswet box 3 per        
 1 januari 2023 heeft voor particuliere vastgoedbeleggers
veelal grote impact. Het is geen uitzondering als de box 3-
heffing hierdoor vele malen hoger wordt en soms zelfs
explodeert. Oorzaak is vooral dat voor overige
bezittingen, waaronder vastgoed, voor 2023 een fictief
rendement wordt gerekend van maar liefst 6,17%.
Schulden leiden tot een aftrekpost van (voorlopig) 2,57%.
Vooral vastgoedportefeuilles die flink gefinancierd zijn,
worden daardoor zwaarder belast. Voor verhuurde
woningen komt daar de inperking van de zogeheten
leegwaarderatio (een korting op basis van de hoogte van
de huur) nog bovenop. 

In sommige gevallen kan het certificeren van vastgoed of
het herschikken van bezittingen en schulden uitkomst
bieden. Daarnaast is nog niet zeker wat de rechter vindt
van het nieuwe stelsel.

Wil: “Ook het nieuwe stelsel is weer gebaseerd op een
forfaitair fictief rendement. De Hoge Raad heeft eind 2021
in het Kerstarrest bepaald dat een fictie in principe kan,
maar dat dit niet té zeer mag afwijken van het werkelijk
behaalde rendement. En omvat het werkelijke rendement
ook niet gerealiseerde waardestijging of waardedaling?”
Erik vult aan: “Kortom, nog vragen te over en waar nodig
maken we tegen aanslagen bezwaar ter behoud van
rechten. De wetgeving zit in een vicieuze cirkel die niet
gemakkelijk te doorbreken valt. Het is pleister op pleister
plakken en daar lijkt geen einde aan te komen.” 



De passie van... Fons
Denissen

Interview
Door ShareOn
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In de serie ʻde passie vanʼ lichten we graag bijzondere
passies van onze relaties uit. Fons Denissen is al
jarenlang een relatie van De Beer Accountants &
Belastingadviseurs én daarbij heeft hij een bijzondere
passie: oldtimers. In dit interview vertelt hij over de
start van zijn passie en de meest bijzondere autoʼs.  

Fons Denissen is voormalig eigenaar van Garage
Denissen, een echt familiebedrijf dat in 1954 is opgericht
en dat hij van zijn ouders heeft overgenomen. Niet gek
dus dat zijn passie voor autoʼs al op vroege leeftijd begon.
Vanaf kleins af aan was Fons nauw betrokken bij de
autogarage. Zijn passie voor oldtimers begon in 1979.
Fons: “In ʻ79 begon mijn collectie met een Nissan 2400GT.
Dit is een hele bijzondere auto. Hij ziet er niet als een
sportauto uit, maar er zat voor die tijd een sterke motor in
en heeft een modern onderstel. Daarnaast had mijn auto
het stuur aan de linkerkant, wat uniek was voor dit
model. Van die editie zijn er slechts 600 wereldwijd
gemaakt. Vanaf dat model ben ik langzamerhand mijn
collectie gaan uitbreiden.” 

Op dit moment bestaat de collectie oldtimers uit twaalf
stuks, verdeeld over zeven rijdende autoʼs en vijf
restauratiemodellen. Daarnaast zijn er ook nog twee
Nissan youngtimers uit het begin van de jaren negentig
en een “klassieker van de toekomst”: de supersnelle
Nissan GTR uit 2011. Kiezen tussen de autoʼs kan Fons
niet, maar in zijn collectie wil hij alleen autoʼs van de
merken die hij verkocht heeft: Datsun/Nissan en Saab.
Fons: “Iedere auto heeft zo zijn eigen kenmerken en

Fons Denissen is trotse eigenaar van een aantal echte klassiekers.

bijzonderheden. Zo heb ik twee Datsun Fairly roadster,
beide cabrioʼs. Eén bevat een 1.6 liter motor. De ander is
een snellere uitvoering met een 2.0 liter krachtbron. De
Saab 96 tweetakt is ook een bijzondere omdat deze veel
rallyʼs won en over een vrijloop systeem beschikt. In de
jaren ʻ65/ʼ66 kreeg dit model zelfs de naam ʻMonte Carloʼ,
omdat ze twee keer de Grand Prix van Monaco wonnen. In
de zomer zijn open autoʼs natuurlijk heerlijk, daar ga ik
dan het liefst mee op pad. Welke auto mijn favoriet is kan
ik dus zeker niet zeggen.”  

Alle autoʼs stil laten staan doet Fons zeker niet. Hij houdt
er namelijk van om met zijn vrouw samen mee te doen
aan allerlei verschillende autorallyʼs. “In 2010 ben ik voor
het eerst samen met mijn vrouw Jolijn in de grijze cabrio
naar Sardinië afgereisd”, vertelt Fons. “Het leuke van
meedoen aan deze rallyʼs is dat je op veel bijzondere
plekken komt en verschillende mensen ontmoet. Zo
hebben we meegedaan in Griekenland, Noord-Italië en
aan de Rally of the Midnight Sun in Zweden. Verder
gebruiken we de autoʼs ook veel voor recreatie. Er staat
ook nog een auto van ons in Zuid-Amerika. We willen in
verschillende etappes heel Zuid-, Midden- en Noord-
Amerika doorreizen. We zijn eind 2019 gestart in Uruguay
en ons einddoel is Alaska.” 

Benieuwd naar de uitgebreide fotoreportage van
Fons Denissen zijn passie? Neem dan een kijkje op
onze website: www.debeer.nl



Het succes van Veul Gère
Veul Gère is een carnavalsgroep uit Tilburg die in 2006
is ontstaan vanuit een vriendengroep. Hoewel de
groep geen professionele muzikanten heeft, is het
inmiddels uitgegroeid tot een bekende naam in de
carnavalswereld. De groep is vooral bekend om zijn
aanstekelijke en feestelijke nummers die door het
publiek luidkeels worden meegezongen. Inmiddels
heeft Veul Gère meerdere prijzen gewonnen,
waaronder de prijs voor het beste carnavalsnummer
van Omroep Brabant in 2019. Ook hebben ze
afgelopen januari hun eigen concert georganiseerd in
013, dat binnen drie minuten was uitverkocht. 

Robbert Marks is al ruim elf jaar betrokken bij de groep.
Robbert: "Het ontstaan van de carnavalsvereniging begon
eigenlijk met een geintje. We hebben een keer een
nummer gemaakt en dat smaakte naar meer. Al snel
groeide het uit naar jaarlijks een nieuw nummer.” Het
succes van Veul Gère groeide mede dankzij
samenwerkingen met bekende artiesten als Peter
Smulders en clown Bassie. 

Veul Gère heeft inmiddels een aardige prijzenkast
opgebouwd. In 2019 wonnen ze de prijs voor beste
carnavalsnummer bij Omroep Brabant met het nummer
'Stripke Veur'. Robbert: “Op carnavalsvrijdag organiseert
Omroep Brabant standaard ʻ3 uurkes voorafʼ. 

Op die dag is een wedstrijd gelanceerd genaamd ʻKies je
krakerʼ, waarbij het beste carnavalsnummer wint. Binnen
de categorie carnavalsprijzen is dat toch wel dé prijs die
je wil winnen.” 

Tegenwoordig trekt Veul Gère ook hun eigen publiek en
treden ze op tijdens grote evenementen. Een hoogtepunt
voor de groep was het eigen concert in Poppodium 013 in
Tilburg, dat maar liefst binnen drie minuten volledig was
uitverkocht. Robbert: “Er kwam natuurlijk veel bij kijken
om zoiets te organiseren en dat is toch knap lastig als je
niet zo van de voorbereiding bent. Daarom hebben we
het ook lekker op onze eigen manier aangepakt. De grote
lijnen, waaronder de locatie en gastartiesten, waren
natuurlijk ver van tevoren vastgelegd. De generale
repetitie vond plaats op de dag zelf, een paar uur voor het
concert. Het was een groot succes. We blikken er vol trots
op terug. Het was zelfs zoʼn succes dat de volgende
concerten in Poppodium 013 al gepland staan. We
twijfelden of het ons zou lukken om het weer uitverkocht
te krijgen, maar binnen de kortste keren waren alle
tickets verkocht.” 

Benieuwd hoe het idee voor een eigen concert in
Poppodium 013 tot stand kwam en hoe het staat
met de voorbereidingen voor de concerten in
2024? Bekijk het volledige interview met Robbert
op www.debeer.nl. 

Interview
Door ShareOn
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Subsidieregelingen voor
elektrische voertuigen
De subsidieregelingen voor de aanschaf van
elektrische voertuigen zijn in 2023 weer gestart. Dit
betekent dat u een subsidie kunt krijgen als uw bedrijf
een elektrische bedrijfsauto koopt. Maar ook privé
kunt u hiervan profiteren. Er zijn 3 subsidies op de
aanschaf regelingen en 1 fiscale regeling: 

de datum eerste inschrijving in Nederland; 
de datum eerste toelating; 
de datum tenaamstelling* op naam van de aanvrager
van subsidie. 

Aanschafsubsidieregeling Zero-Emissie Trucks
(AanZET)
Naast de SEBA is op 4 april jl. ook de
Aanschafsubsidieregeling Zero-Emissie Trucks (AanZET)
geopend. Dit is een subsidie voor de aanschaf van
emissieloze trucks. Het subsidiebedrag is een percentage
van de verkoopprijs van de vrachtauto. Dit loopt op voor
zwaardere trucks. Ook krijgen kleinere ondernemers een
hoger subsidiepercentage. Alleen een nieuwe, volledig
emissieloze (uitstootvrije) vrachtauto - in
voertuigcategorie N3 of N2 vanaf een gewicht van 4.250
kg - komt in aanmerking voor subsidie. 

Wanneer is een vrachtauto nieuw? Er is sprake van een
nieuwe vrachtauto, wanneer - volgens de vermelding in
het kentekenregister van de Rijksdienst voor Wegverkeer
(RDW) - onderstaande gegevens gelijk zijn: 

Belastingadviseur
Mr. Sven Verbruggen RB

uw bedrijf heeft nog geen definitieve koop- of
financial leaseovereenkomst afgesloten op het
moment dat u de subsidieaanvraag indient; 
de bedrijfsauto staat op het moment van de
subsidieaanvraag nog niet op naam van uw bedrijf in
het RDW-kentekenregister; 
het moet gaan om een volledig uitstootvrije
bedrijfsauto die rijdt door een elektromotor; 
de bedrijfsauto is nieuw. Dit betekent dat de eerste
tenaamstelling in Nederland, de datum eerste
toelating en de datum laatste tenaamstelling
allemaal dezelfde datum hebben. 

Emissieloze bedrijfsauto’s (SEBA) 
Aanschaf of lease. Sinds 10 januari 2023 is het loket voor
de zogenaamde ʻSEBAʼ (Subsidieregeling Emissieloze
Bedrijfsautoʼs) geopend. Via deze regeling kan uw bedrijf
tot maximaal € 5.000 subsidie krijgen op de aanschaf of
lease van een emissieloze bedrijfsauto. 

Percentage. Als middelgrote en grote ondernemer
ontvangt u met deze regeling 10% van de netto
catalogusprijs bij een voertuigcategorie N1. Deze prijs is
exclusief btw, inclusief bpm en opties die de fabrikant of
importeur heeft aangebracht voor het kenteken is
afgegeven. Bij een voertuigcategorie N2 tot een
maximumgewicht van 4.250 kilo ontvangt u 10% van de
verkoopprijs zonder btw. Voor kleine ondernemingen en
non-profit instellingen is het subsidiepercentage 12%. 

Voorwaarden. Om in aanmerking te komen voor deze
subsidie moet u voldoen aan de volgende voorwaarden: 

De aanvraag loopt via het RVO. In 2022 ging het snel met
deze subsidie. Zorg dus voor een tijdige aanvraag. 

Privéaanschaf elektrische personenauto (SEPP) 
Ook in privé kunt u mogelijk profiteren van een
vergelijkbare subsidieregeling. Deze geldt enkel voor
particulieren en kunt u dus niet binnen uw bedrijf
toepassen. Het gaat hierbij om de Subsidieregeling
Elektrische Personenautoʼs Particulieren (SEPP). Het
loket voor de SEPP is geopend sinds dinsdag 10 januari
2023. Voor nieuwe elektrische autoʼs is er € 2.950 subsidie
(€ 3.350 in 2022), voor tweedehandsautoʼs is het
subsidiebedrag € 2.000. 
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het gaat om een volledig elektrische personenauto
met een actieradius van minstens 120 kilometer; 
de catalogusprijs die geregistreerd staat in het
kentekenregister van de RDW ligt tussen de € 12.000
en € 45.000; 
de nieuw aangeschafte elektrische auto moet
minstens drie jaar op uw naam blijven staan. Leaset u
een elektrische personenauto, dan moet de auto vier
jaar op uw naam staan. 

Voorwaarden. De subsidie geldt zowel voor koop als voor
private lease. Voor de subsidie gelden de volgende
voorwaarden: 

De aanvraag loopt via het RVO. In 2022 ging het snel met
deze subsidie. Zorg dus voor een tijdige aanvraag.  
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Mobiliteit en MIA\Vamil 
Naast eerdergenoemde subsidies over de aanschaf kunt u
tot slot veelal bij aanschaf van elektrische voertuigen ook
gebruik maken van een belastingvoordeel met de
MIA\Vamil. Het gaat dan ook om bedrijfsmiddelen die te
maken hebben met stille, schone en zuinige
transportmogelijkheden. 

Ook hier geldt dat u tijdig uw bestelling van het voertuig
moet melden om in aanmerking te komen voor deze
fiscale regeling. In dit geval uiterlijk 3 maanden na ʻhet
aangaan van de verplichtingʼ, zeg maar de bestelling. 

Slot 
Bovenstaand zijn we ingegaan op een drietal
subsidiemogelijkheden voor elektrische voertuigen en
een fiscale extra aftrek. Laat u zich tijdig voorlichten als u
de aanschaf van een emissieloos voertuig overweegt
omdat de regelingen een beperkt budget kennen.  

Per datum van afsluiten van dit artikel -4 april
2023- waren de budgetten voor SEBA, AanZet en
SEPP nog níet volledig besteed, aanvraag is dus
nog mogelijk. 



Interview
Door ShareOn

Mutsaers Textiles: Een écht
familiebedrijf in textiel

Ontwikkelingen in organisatie en industrie  
De familie Nooteboom is inmiddels al bijna 170 jaar met
de textielindustrie verweven en is daarbij een van de
oudste in de regio. Door de vele jaren ervaring hebben zij
al veel verschillende transities doorgemaakt. Hank:
“Sinds ik directeur van het bedrijf ben is er veel veranderd
in de textielindustrie ten opzichte van toen mijn vader
aan het roer stond. Deze veranderingen hebben we ook
doorgevoerd in de bedrijfsvoering. Zo lieten we voorheen
onze stoffen in het buitenland verven, maar kopen we nu
de stoffen bewerkt in en maken we onze eigen collecties.
Daarnaast beschikten we voorheen over ongeveer vijf
verschillende kwaliteiten stoffen, nu zijn dat er meer dan
3000. Ondanks de veranderingen blijft het DNA van onze
organisatie altijd hetzelfde. Eerlijkheid, betrouwbaarheid
en kwaliteit staan voorop.”
  
Niet alleen de bedrijfsvoering van Mutsaers Textiles is de
afgelopen jaren flink uitgebreid, maar in de gehele
textielindustrie zijn veranderingen voelbaar. “Nederland
heeft een sterke positie op de textielmarkt”, vertelt Hank.
“Wij hebben natuurlijk ook concurrentie uit de rest van de
wereld wat ons scherp houdt om zoʼn sterke speler te
blijven. In Nederland zijn wij één van de vijf grote
groothandels. Net over de grens in Duitsland heb je ook
nog vier grote namen. Door onze visie en DNA te
behouden kunnen wij onszelf ieder jaar verder uitbreiden.
Wij leveren aan allerlei verschillende bedrijven.

Mutsaers Textiles is een textielgroothandel die stoffen
ontwikkelt en wereldwijd verkoopt aan bedrijven
sinds 1825. Van generatie op generatie is het bedrijf
overgedragen. In 1981 heeft A. Nooteboom Mutsaers
Textiles overgenomen om te kunnen uitbreiden in de
branche. In 1984 werd de organisatie overgedragen
aan zijn oudste zoon, Hank Nooteboom. Inmiddels
staat de volgende generatie klaar om het bedrijf over
te nemen. In dit interview spreken we met directeur
Hank over de ontwikkelingen in het bedrijf en de
bijkomende nieuwbouw.  
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Zo leveren we stoffen aan confectiebedrijven die kleding
maken voor kleinere merken, aan winkels die onze
stoffen verkopen maar ook aan bedrijven die er allerlei
producten van maken zoals in het kinder- en
babysegment. De onlinewereld wordt voor ons ook
steeds belangrijker. De uitbreiding en vergrote vraag naar
stoffen en efficiëntie met de daarbijhorende logistieke
uitdagingen zorgden ervoor dat een nieuw bedrijfspand
nodig was.” 

In vijf jaar tijd twee nieuwe bedrijfspanden
In 2018 trok Mutsaers Textiles in een nieuw bedrijfspand.
Het nieuwe pand bracht meer kantoorruimte en daardoor
de mogelijkheid om hun processen soepeler te laten
verlopen. Toch bleek na vijf jaar deze verhuizing niet
voldoende en was verdere uitbreiding noodzakelijk.
Hank: “Door het aantal artikelen en klanten hebben we
gemerkt dat werken in de hoogte voor ons niet de
oplossing is. Dit is niet bevorderend voor het
bedrijfsproces. Daarom besloten we afgelopen jaar een
stuk hal bij te laten bouwen. Zo wordt alles efficiënter op
voorraad gelegd en hebben we de mogelijkheid om de
orders sneller te verwerken en te verzenden. Hierdoor
komen er ook weer sneller orders binnen. We merken nu
in ons huidige pand dat we simpelweg ruimte
tekortkomen. Het nieuwe pand is tussen ons huidige
pand en het pand van Vadobag in gebouwd. Daarnaast
hebben we er in het nieuwe pand ook nog een extra
laaddock bij gekregen. Puur voor het gemak; zo kunnen
de vrachten sneller worden geleegd en nog sneller
worden verzonden. Het pand was eind maart klaar.
Inmiddels maken we volledig operationeel gebruik van de
nieuwe hal.”  

V.l.n.r.: Hank Jr. Nooteboom, Hank Nooteboom en Diederick Stok
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Duurzaam ondernemen is de toekomst  
Duurzaam ondernemen is een belangrijk concept voor
Mutsaers Textiles. Zowel bij de bouw van het nieuwe
bedrijfspand als bij de optimalisatie van
bedrijfsprocessen wordt hier rekening mee gehouden.
Hank: “Het is een must voor iedere ondernemer om bezig
te zijn met duurzaam ondernemen. Zo wordt het dak van
ons nieuwe bedrijfspand volledig bekleed met
zonnepanelen. Hierdoor worden we uiteindelijk
zelfvoorzienend. Daarnaast zijn de isolatiewaardes goed
en beschikken we over warmtepompen. Bij de inkoop van
onze stoffen houden we rekening met verschillende
certificaten. Zo leveren we de kwaliteit die men van ons
gewend is en houden we rekening met het milieu.”  

De overdracht van generatie op generatie wordt begeleid
door Wil Vennix en Niek van Kuijk. Over deze begeleiding
is Hank zeer te spreken. “De samenwerking tussen De
Beer Accountants & Belastingadviseurs en Mutsaers
Textiles verloopt heel soepel”, vertelt Hank. “Zij hebben
verstand van zaken waar ik geen verstand van heb. Als ik
vragen heb omtrent de BOR-regeling staan zij gelijk voor
ons klaar. Het is fijn dat ik altijd bij hen terecht kan.” 

Het blauwe gebouw in het midden is de nieuwe bedrijfshal van Mutsaers Textiles

Nieuwe generatie aan het roer 
Met de komst van een nieuw bedrijfspand is het tijd voor
nog meer veranderingen: vijf jaar geleden is schoonzoon
Diederick Stok begonnen met het aansturen van de
organisatie en anderhalf jaar geleden is zoon Hank Jr.
Nooteboom daarbij aangesloten. Tijd voor Hank om een
stap terug te doen. “Mijn schoonzoon is een heel aantal
jaar geleden begonnen met stagelopen bij ons in het
bedrijf. Deze stage was vooral gefocust op het
automatiseren van de bedrijfsprocessen. Hij is daarna
echt aan de slag gegaan met allerlei facetten van het
bedrijf en heeft hierin veel voor de organisatie betekend.
Een aantal jaar geleden is mijn zoon Hank Jr. hierbij
aangehaakt. Beide mannen hebben hun eigen expertise.
Waar de een heel commercieel is, is de ander
organisatorisch sterk. Ze vullen elkaar hierin goed aan.
Het is voor mezelf af en toe wel lastig om de organisatie
los te laten. Natuurlijk blijf ik altijd op de zijlijn meekijken.
Dat is bij mijn vader ook zo. Hij is inmiddels 85 maar nog
iedere dag heel betrokken bij de organisatie.”  



Het belang van onderlinge
binding bij De Beer

Jubilea.
Ans Vermeulen vierde op 11 april haar 40-jarig
jubileum bij De Beer! Ze begon in 1983 als
Administratief Medewerkster, groeide door tot
Senior Administratief Medewerkster en werkt nu
met volle toewijding als Zelfstandig
Administratief Medewerkster. We waarderen haar
harde werk en toewijding enorm. Gefeliciteerd,
Ans! 

Ans Vermeulen 40 jaar in dienst!

Bij De Beer begrijpen wij het belang van een goede
werksfeer en teambuilding. Het organiseren van
personeelsuitjes is een uitstekende manier om de
teamgeest te bevorderen en de medewerkers te belonen
voor hun harde werk. Om die reden vertrokken we in het
kader van ons 70-jarig bestaan in oktober naar
Antwerpen, waar collega's werden getrakteerd op een
reeks activiteiten, zoals een bierproeverij en een
chocoladeworkshop.  

In het kader van permanente educatie hebben een aantal
collegaʼs in oktober afgelopen jaar drie dagen lang
cursussen gevolgd in Den Bosch. Hierbij stond hun kennis
verbreden en sociale binding centraal. 

Ook tijdens de kerstperiode stond De Beer stil bij
samenzijn en gezelligheid en organiseerden we een
feestelijke kerstborrel. Zelfs tijdens het carnavalsseizoen
konden de medewerkers van De Beer genieten van een
ontspannen avond met friet, muziek en plezier. 

Daarnaast hebben we onlangs een geslaagd teamuitje
gehad bij NondeJeu met onze young professionals. Het
jaarlijkse uitje was een dag vol plezier en teambuilding,
waarbij de young professionals werden uitgedaagd in
Prison Island en gezamenlijk genoten van een 2-gangen
shared dining. Een potje jeu de boules zorgde voor de
nodige competitie en als afsluiter werd er nog een
drankje gedaan in de kroeg. Naast het behandelen van
soft skills tijdens de bijeenkomsten, vinden we het
belangrijk om elkaar beter te leren kennen. Al met al een
gezellige dag voor de collegaʼs van De Beer onder de 35
jaar. 

Met deze activiteiten bevorderen we niet alleen de
onderlinge band tussen collegaʼs, maar ook de
medewerkerstevredenheid en betrokkenheid bij het
bedrijf. 
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We hebben een aantal leuke foto's van deze
memorabele momenten verzameld en op een rijtje
gezet op de pagina hiernaast.





Het belang van
duurzaamheid
Duurzaamheid is een veelbesproken thema. Dagelijks
verschijnen er nieuwsberichten over vele
maatschappelijke ontwikkelingen op het gebied van
duurzaamheid. Daaruit kunnen we afleiden dat we het
vooral over veel (deel)onderwerpen niet met elkaar
eens zijn. De politiek is zoekende naar een passend
antwoord. Dat antwoord bestaat vaak uit wetgeving,
belastingen en subsidies, ook in dit geval. En dat alles
met als doel dat Europa in 2050 het eerste
klimaatneutrale en circulaire continent is. Dat raakt
ook ondernemingen. In een aantal artikelen besteden
wij in het Beerbericht aandacht aan de impact van
regelgeving en overige ontwikkelingen op het gebied
van duurzaamheid op ondernemingen. In dit artikel
zullen we ons richten op verslaggeving.  

De Europese ʻCorporate Sustainability Reporting
Directiveʼ (CSRD) behandelt rapportageverplichtingen op
het gebied van ʻEnvironment, Social and Governanceʼ
(ESG), ofwel: milieu, sociaal en bestuur. Aan de invoering
van deze rapportageverplichting ligt de veronderstelling
ten grondslag dat het de onderneming een kans biedt om
(verder) te verduurzamen en daarmee een bijdrage te
leveren aan de eigen toekomstbestendigheid. Daarnaast
draag het bij aan het behalen van de klimaatdoelen. 

U weet waarschijnlijk al dat de verslaggevingsrichtlijnen
op dit gebied, de ʻEuropean Sustainability Reporting
Standardsʼ (ESRS), stapsgewijs worden ingevoerd. Als
eerste zijn beursgenoteerde bedrijven aan de beurt. Per  
 1 januari 2025 andere grote bedrijven. Voor kleine niet-
beursgenoteerde ondernemingen is er (nog) geen zicht op
verplichte verslaggeving op het gebied van
duurzaamheid. Toch kunnen ook kleine ondernemingen
worden geraakt door de verslaggevingsvereisten,
bijvoorbeeld door ketenwerking.  

De standaarden richten zich namelijk niet alleen op de
rapporterende onderneming. Er zal ook informatie uit de
waardeketen moeten worden verzameld en gepubliceerd.
Dus ook wanneer uw onderneming zelf geen volledige
CSRD-rapportage hoeft op te stellen, kunnen uw
toeleveranciers en afnemers u vragen hen van informatie
te voorzien. Alle in de CSRD-rapportage opgenomen
informatie moet bovendien toetsbaar zijn.
Ondernemingen waarvoor CSRD geldt, moeten hun
rapportage laten voorzien van verklaring met een
beperkte mate van zekerheid, afgegeven door een bij de
AFM ingeschreven auditor.  
 
Het is de bedoeling dat ondernemingen rapporteren over
onderwerpen die het relevantst zijn voor de eigen
duurzaamheidsprestaties. Daarbij moet zowel worden
gekeken naar de invloed die de onderneming op de
buitenwereld en ʻstakeholdersʼ heeft, als naar
gebeurtenissen en veranderingen in de buitenwereld met
impact op de onderneming en haar (financiële)
prestaties. Hoewel het aan de onderneming – en de
auditor als toetser – is om te beoordelen of een thema
voor de onderneming materieel is of niet, vereist de
CSRD-rapportage dat ondernemingen rapporteren over
alle ESG-themaʼs waarop zij impact hebben of waar zij
een (gedeelde) verantwoordelijkheid hebben. Zoals
eerder aangegeven kan dat betekenen dat informatie uit
de waardeketen benodigd is. 

Binnen het rapporteringsraamwerk is er veel aandacht
voor het in kaart brengen van risicoʼs en impact, het
beleid, het stellen van doelen en het meten van
vooruitgang. Daarbij wordt onderscheid gemaakt tussen
vier onderdelen: algemene informatie, milieu, sociaal en
maatschappij en goed bestuur. Per thema worden
indicatoren onderscheiden waarover actieplannen,
beleid, doelen en prestaties gerapporteerd moeten
worden. Schematisch ziet de ESRS-structuur eruit als
hiernaast is weergegeven.

Registeraccountant / Partner
Paul van Ierland RA
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Voor een aantal sectoren, zoals bijvoorbeeld landbouw,
maakindustrie en technologie, worden bovendien
sectorspecifieke standaarden ontwikkeld, met
aanvullende indicatoren waarover gerapporteerd moet
worden. 
 
Er bestaat dus enige vrijheid om binnen de themaʼs
indicatoren te benoemen waarover wordt gerapporteerd.
Wel moeten alle voor de onderneming materiële
aangelegenheden worden behandeld. Om te kunnen
rapporteren zullen de ESGʼs meetbaar en toetsbaar
moeten worden gemaakt en worden beheerd. Daarvoor
zijn aanpassingen aan informatiesystemen vereist. Dit
kan veel tijd en capaciteit kosten. 
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Klimaatverandering
Vervuiling
Water en mariene
grondstoffen
Biodiversiteit en ecosystemen
Grondstofgebruik en
circulariteit

Milieu
Eigen werknemers
Werknemers in de waardeketen
Getroffen gemeenschappen
Consument en eindgebruiker

Sociaal

Bedrijfsvoering

Maatschappij en goed
bestuur

Hoe te
rapporteren?

Algemene
vereisten

Grondbeginselen
Bestuur
Strategie
Impact, risico en kansen
Doelen en meten

Algemene onderwerpen

Het is dan ook raadzaam om tijdig met een aantal
onderdelen te gaan proefdraaien. Vergeet niet dat er
waarschijnlijk al stappen gezet zijn op ESG-onderwerpen
als bijvoorbeeld ziekteverzuim en energieverbruik. 

CSRD is er niet alleen op gericht om
duurzaamheidsprestaties inzichtelijk te maken. Door het
inzetten van een voorgeschreven format voor digitaal
gelabelde informatie, worden de duurzaamheids-
prestaties beter vergelijkbaar gemaakt. Het ligt in de lijn
der verwachting dat onder andere financiële instellingen
en ratingbureaus deze informatie in hun beslissingen
zullen meewegen. 

Uiteraard is De Beer graag bereid om met u mee te
denken over hoe uw onderneming om moet gaan met
duurzaamheid en ESG. Uw contactpersoon kan u meer
vertellen.

Een schematische weergave van de ESRS-structuur



Interview
Door ShareOn

Vadobag: een verhaal van
transformatie en groei
Vadobag is een Nederlandse tassenleverancier die al
135 jaar bestaat. In die tijd heeft de organisatie
diverse transformaties doorgemaakt. Ramon
(Commercieel Directeur) en Serge (Inkoopdirecteur)
zijn de vijfde generatie van de familie Van Dongen en
staan sinds 2015 aan het roer van Vadobag. Vorig jaar
werd de bouw van hun nieuwe kantoorpand aan
Technopol afgerond en is het bedrijf in januari
verhuisd. In dit interview spreken we met Ramon en
Serge over de ontwikkelingen van de afgelopen
periode. 

De ontwikkeling van Vadobag in vogelvlucht 
De geschiedenis van Vadobag gaat terug naar Cees, de
voorvader die 135 jaar geleden begon met een leerlooierij
in Rijen. Het bedrijf was destijds gefocust op de productie
van leren koffers en tassen. Serge: “Toen ons pap, zoals
we dat op zijn Brabants zeggen, in het bedrijf stapte,
werd de productie in het buitenland opgestart. Op dat
moment heeft de familie zich opgesplitst en heeft de ene
helft zich gericht op de productie van leren tassen, terwijl
de andere helft Vadobag oprichtte en daarbij de keuze
maakte om met polyester te werken.” De transitie van
leer naar polyester heeft ervoor gezorgd dat Vadobag een
transitie in doelgroep heeft ondergaan. 

Daarbij wordt zowel geleverd aan particulieren als aan
grote winkelketens door heel Europa, waarbij de nadruk
ligt op de Benelux. Een brede doelgroep met gevarieerde
wensen vraagt dus om een uitgebreid aanbod. 

Unieke ontwerpen voor toegevoegde waarde 
Om alle doelgroepen goed te kunnen bedienen, heeft
Vadobag een verschillend aanbod in de collectie,
bestaande uit zowel een eigen merklabel als meer dan 36
verschillende bekende merken (licenties) op de markt.
Alle producten van Vadobag worden in eigen beheer
ontworpen. Daarvoor wordt gebruik gemaakt van de
eigen creatieve afdeling binnen de organisatie. Alle
ontwerpen worden met één duidelijk doel gemaakt: ze
moeten een toegevoegde waarde bieden. Ramon:
“Doordat wij een eigen creatieve afdeling hebben kunnen
we sneller schakelen en gemakkelijker zoeken naar
toevoegingen die producten rijker maken. Dat is
natuurlijk ook terug te zien in onze prijzen. Als je ons
vergelijkt met de concurrentie, kom je snel uit op de
prijsdiscussie. Vadobag zal nooit de goedkoopste zijn,
maar brengt wel het leukste, mooiste en rijkste product
voor een goede prijs. Dat zit hem in het gebruik van
unieke materialen en ontwerpen etcetera. Mensen die
artikelen bij ons kopen, krijgen een product dat nét even
iets extraʼs heeft, voor de beste prijs.” 

Serge en Ramon van Dongen
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Nieuwe  bedrijfshal met meer mogelijkheden 
In januari is Vadobag verhuisd naar een nieuwe,
toonaangevende bedrijfshal in Tilburg. De voornaamste
reden voor deze verhuizing was het gebrek aan ruimte op
de oude locatie. Ramon: “Vadobag is de afgelopen
periode flink gegroeid. Daarbij kwam direct de uitdaging
dat we ruimtetekort hadden; de voorraad werd extern
opgeslagen. De organisatie had de potentie om nog
verder te groeien, maar door het gebrek aan ruimte
kwamen we voor ons gevoel stil te staan. En stilstand is
echt achteruitgang. In Tilburg zijn er echter weinig
grondpercelen beschikbaar, maar gelukkig is het ons
gelukt. In 2020 startten we met schakelen en afgelopen
januari zijn we verhuisd naar ons prachtige, nieuwe
pand.”  

Dankzij het nieuwe pand is Vadobag in ruimte
verdubbeld, zowel in opslagruimte als in kantoor- en       
 z. 

Benieuwd naar de toekomstplannen van
Vadobag? Lees het uitgebreide artikel op
www.debeer.nl. 
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showroomruimte. Het nieuwe kantoor maakt het
mogelijk om nieuwe functies te creëren waardoor
Vadobag op een efficiëntere manier producten kan
ontwikkelen voor (inter)nationale klanten en partners.
Ramon: “Die extra ruimte is fijn voor zowel onze collegaʼs
als klanten. Binnen het nieuwe pand kunnen we een nog
fijnere werkomgeving bieden. Collegaʼs kunnen nu zowel
in teams als individueel op flexplekken aan projecten
werken. Daar zijn we trots op. Onze nieuwe, uitgebreide
showroom geeft ons de mogelijkheid om klanten een
totale presentatie te kunnen geven. We nodigen klanten
nu echt met trots uit om langs te komen.” 

De nieuwe bedrijfshal van Vadobag (rechtsvoor) biedt ruimte voor de toekomst 



Het was een plek waar jong en oud muziekonderwijs kon
volgen en waar verschillende muziekgezelschappen
konden repeteren. 

In 1996 vertrok de Muziekschool naar het Kunstcluster en
kreeg het pand een kantoorfunctie, waar verschillende
bedrijven gebruik van maakten. De entreepartij werd
aangebouwd en het voormalige auditorium werd
omgetoverd tot een professionele bar met een prachtige
open keuken. Het pand onderging verschillende
veranderingen om aan de behoeften van de nieuwe
gebruikers te voldoen.

In 2019 was het voor De Beer hoog tijd om de zoektocht
naar nieuwe huisvesting te starten. Die vonden wij aan de
Tivolistraat 6. Het pand bood alle ruimte voor
verschillende ontmoetingen, zowel formeel als informeel.
De benedenverdieping werd omgebouwd tot een plek
waar klanten gemakkelijk binnen kunnen lopen en hun
vragen kunnen stellen. De bovenverdiepingen bieden
gevarieerde werkplekken waar collega's in rust of met
meer reuring kunnen (samen)werken en overleggen. 

We kunnen dus met een gerust hart zeggen dat dit
toonaangevende pand verschillende functies heeft gehad
in het verleden en is aangepast aan de veranderende
behoeften van gebruikers. Ondanks dat is de unieke
historie bewaard gebleven, gecombineerd met invloeden
van de moderne tijd. 
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De rijke historie van ons
toonaangevende pand
In 2021 verhuisde De Beer Accountants &
Belastingadviseurs vanaf twee locaties – de Ringbaan
West in Tilburg en de Moergestelseweg in Oisterwijk –
naar de Tivolistraat 6 in Tilburg. Een prachtig pand dat
een unieke historie kent. 

Ons kantoorpand heeft een rijke geschiedenis en heeft
door de jaren heen verschillende functies gehad. Het
pand is in 1929 gebouwd voor het Brabants
Conservatorium van de RK Leergangen, en is ontworpen
door architect H.C. Bonsel. Het was een zakelijk
expressionistisch ontwerp dat typerend was voor die tijd.
De heer Bonsel was verbonden aan de Leergangen en had
al bekendheid verworven met zijn ontwerp van de
Margaretha Maria Alacoque-kerk aan de Ringbaan West in
Tilburg. 

In vogelvlucht door de geschiedenis 
In 1954 werd het pand een zelfstandig Conservatorium en
Muziekschool. Het gebouw bood ruimte aan talloze
muziekstudenten en artiesten die er hun talenten konden
ontwikkelen en tentoonstellen. In die tijd stond het
bekend als een belangrijk cultureel centrum in Tilburg. 

In 1971 verhuisde de Stichting Brabants Conservatorium
naar het Cenakel en bleef de Muziekschool achter in het
pand aan de Tivolistraat. Hoewel de naam veranderde,
bleef de functie als muziekschool ongewijzigd en genoot
het gebouw nog steeds aanzien in Tilburg en ver
daarbuiten.

De opening van het conservatorium in 1929 Een foto van Regionaal Archief Tilburg
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De Beer Accountants &
Belastingadviseurs trotse
partner van Team Tilburg
De Beer Accountants & Belastingadviseurs is officieel
partner geworden van Team Tilburg, een organisatie die
zich richt op het ondersteunen en begeleiden van
talentvolle topsporters in Tilburg. Team Tilburg biedt
topsporters ondersteuning op verschillende vlakken,
waaronder facilitaire zaken en het maken van afspraken
met partners. Daarnaast hecht Team Tilburg veel waarde
aan de combinatie tussen topsport en studie, werk of
stage.

De samenwerking tussen De Beer en Team Tilburg is op
29 maart officieel gestart. Op vrijdag 12 mei wordt de
officiële kick-off van dit initiatief georganiseerd. Door dit
partnerschap levert De Beer een positieve bijdrage aan
de verdere ontwikkeling van talent in de regio.

Meer weten over Team Tilburg en hun belangen?
Bekijk hun website voor meer informatie:
www.makeitintilburg.com/nl/make-it/team-
tilburg-v1

Na het zetten van de handtekeningen is de samenwerking officieel! V.l.n.r. Jan van der Laak (De Beer Accountants & Belastingadviseurs),
Tommy Grein (Q-Promotions), Peter van Ierland (voorzitter Stichting Team Tilburg)
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De tekst van dit Beerbericht
is medio april afgesloten.
Latere informatie is niet
verwerkt.

“Waar komt de tosti eigenlijk vandaan?”; dat is de
vraag die werkstudenten Cas en Silva bij De Beer
Accountants & Belastingadviseurs uiteindelijk heeft
geleid naar het Italiaanse Bellagio. 

Vorige zomer bedachten zij op een terras in Parijs dat zij
wel eens wilden weten waar de tosti van origine vandaan
komt. Na wat online speurwerk stuitten zij op een artikel
van 21 jaar geleden uit de NRC. Daarin werd geschreven
dat de tosti ooit door een noodgeval is ʻuitgevondenʼ
door Graaf Tosti. Om aan dit unieke verhaal gehoor te
geven, besloten Cas, Silva en vriend Maarten af te reizen
naar het graf van Graaf Tosti.

Werkstudenten Cas en Silva trappen in
een 21 jaar oude 1-aprilgrap

Beerbericht is een gezamenlijke uitgave van De Beer Accountants &
Belastingadviseurs, De Beer Audit en De Beer Corporate Finance en
bevat nieuws en tips voor onze relaties. Aan de totstandkoming van
deze uitgave is de grootste zorg besteed. Desalniettemin is het recht
dermate gecompliceerd en veranderlijk, dat auteurs, redactie en
uitgever geen verantwoordelijkheid kunnen aanvaarden voor hetgeen
men zonder ons persoonlijk advies naar aanleiding van deze
publicaties onderneemt of nalaat.

Contactgegevens
Tivolistraat 6 | 5017 HP Tilburg

+31 (0)13 211 64 00

info@debeer.nl

www.debeer.nl

Benieuwd naar het uitgebreide artikel over het
drietal, gepubliceerd door de NRC? Lees het
interview via www.debeer.nl

Wat bleek? Na wat zoekwerk, gesprekken met lokale
Italiaanse inwoners en contact met de schrijver van het
artikel, kwam het drietal erachter dat het allemaal draait
om een 21 jaar oude 1-aprilgrap... Gelukkig zien ze er zelf
de lol ervan in en zijn ze weer een avontuur rijker!


